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Zápis ze zasedání řádné volební valné hromady spolku  
Český svaz karate JKA, z.s. 

se sídlem Nad kapličkou 3378/17, Strašnice, 100 00 Praha 10 IČO: 63837277 
zapsaného ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, oddíl L, vložka 6877 

(dále „spolek“) 
konaného dne 6. 9. 2023 16.15 na sekretariátu svazu (Nad kapličkou 3378/17, 100 00 Praha 10). 

 
 
Zasedání bylo svoláno v souladu se stanovami spolku prezidiem spolku rozesláním pozvánky členům 
Českého svazu karate JKA dne 16.6. 2023 a vyvěšením na oficiálních internetových stránkách jka.cz 
 

 

Přítomní: dle prezenční listiny 

 

1. ZAHÁJENÍ 

Jednání volební valné hromady Českého svazu karate JKA (dále jen VH) zahájil ve 16.00 hod. předseda 
svazu Ing. Richard Růžička, který přivítal přítomné delegáty a seznámil je s programem jednání dnešní 
volební VH. 

 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU JEDNÁNÍ 

Program jednání delegáti obdrželi elektronicky. Z programu byl vyřazen bod číslo 6 Volba volební 
komise a byl zařazen bod 16 Ostatní – žádost o přijetí za člena JKA ČR. 

Hlasování o programu jednání: 

PRO:  17 PROTI: 0  ZDRŽEL SE:  

U1: VH schvaluje program jednání tak, jak byl pozměněn. 

 

3. SCHVÁLENÍ JEDNACÍHO ŘÁDU 

Jednací řád delegáti obdrželi elektronicky.  

Hlasování o jednacím řádě: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U2: VH schvaluje jednací řád tak, jak byl předložen. 

 

4. VOLBA PRACOVNÍHO PŘEDSEDNICTVA 

Do pracovního předsednictva VH byli navržení: 

 Richard Růžička 
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 Josef Patík 
 Jana Konečná 

Hlasování o volbě předsednictva: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U3: VH schvaluje tříčlenné pracovní předsednictvo ve složení – Richard Růžička, Jana Konečná a 
Josef Patík. Jako řídící VH byl předsednictvem zvolen Richard Růžička. 

 

5. VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE 

Do návrhové komise byli navrženi: 

 Josef Patík 
 Jana Konečná 
 Jiří Fencl 

Hlasování o volbě návrhové komise: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U4: VH schvaluje návrhovou komisi ve složení – Josef Patík, Jana Konečná a Jiří Fencl. 

 

6. VOLBA MANDÁTOVÉ KOMISE 

Do mandátové komise byli navrženi: 

 Jan Kalkuš 
 Marie Prajzlerová 

 

Hlasování o volbě mandátové komise: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U5: VH schvaluje mandátovou komisi ve složení – Jan Kalkuš, Marie Prajzlerová. 

 

7. VOLBA ZAPISOVATELE 

Jako zapisovatel byla navržena Jana Konečná 

Hlasování o volbě zapisovatele: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U6: VH schvaluje jako zapisovatele Jana Konečná. 

 

8. VOLBA OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Jako ověřovatel zápisu byla navržena Karel Strnad. 
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Hlasování o volbě ověřovatele zápisu: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U7: VH schvaluje jako ověřovatele zápisu Karel Strnad. 

 

9. ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE 

Zprávu mandátové komise přednesl Jan Kalkuš. 

Na volební valnou hromadu Českého svazu karate JKA bylo pozváno 21 delegátů s hlasem 
rozhodujícím. Přítomno je 17 delegátu s hlasem rozhodujícím. K přijetí usnesení je zapotřebí 
nadpoloviční většiny přítomných delegátů s hlasem rozhodujícím, což činí 9 hlasů, v případě potřeby 
dvou třetinové většiny to je 12 hlasů. 

Hlasování o zprávě mandátové komise: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U8: VH bere na vědomí zprávu mandátové komise. 

 

10. ZPRÁVA PREZIDENTA SVAZU 

Ing. Richard Růžička přednesl zprávu prezidenta o činnosti Českého svazu karate JKA. Zpráva byla 
delegátům předložena v písemné podobě. 

Hlasování o zprávě prezidenta svazu: 

PRO: 16  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 1 

U9: VH schvaluje zprávu za předchozí období prezidenta svazu. 

 

11. ZPRÁVA O HOSPODAŘENÍ VICEPREZIDENTA PRO EKONOMIKU 

Karel Strnad přednesl zprávu hospodaření Českého svazu karate JKA.  

Hlasování o zprávě viceprezidenta pro ekonomiku: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U10: VH schvaluje zprávu o hospodaření viceprezidenta pro ekonomiku. 

 

12. ZPRÁVA VICEPREZIDENTA PRO SPORT 

Josef Patík přednesl zprávu viceprezidenta pro sport o sportovní činnosti svazu. 

Hlasování o zprávě viceprezidenta pro sport: 

PRO: 16  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 1 

U11: VH schvaluje zprávu viceprezidenta pro sport. 
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13. ZPRÁVA KONTROLNÍ KOMISE 

Karel Strnad přednesl zprávu kontrolní komise. 

Hlasování o zprávě kontrolní komise: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U12: VH schvaluje zprávu kontrolní komise. 

 

14. ZPRÁVA ČLENŮ ODBORNÝCH KOMISÍ 

Zprávy odborných komisí obdrželi delegáti v písemné podobě. 

Zprávu rady reprezentace a talentované mládeže přednesl Marek Babor   

Zprávu sportovně-technické komise přednesl Jan Kalkuš.  

Zprávu komise rozhodčích přednesl Petr Bílek.  

Zprávu trenérsko-metodické komise přednesl Roman Kneifl. 

Zprávu mediální komise přednesla Marie Prajzlerová.  

Zprávu disciplinární komise přednesl Vladimír Gladkov. 

Hlasování o zprávách odborných komisí: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U13: VH bere na vědomí zprávy odborných komisí. 

 

15. ZPRÁVA MANDÁTOVÉ KOMISE 

Zpráva odpovídá původní, nenastala žádná změna. 

U14: VH bere na vědomí zprávu mandátové komise. 

 

16. OSTATNÍ 
Přijetí nového člena do Jihočeského svazu japonského karate, z.s členství zažádalo SK Karate 
Český Krumlov, z.s.  

Hlasování o zprávách odborných komisí: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U15: VH bere na vědomí, že SK Karate Český Krumlov žádá o členství v Českém svazu karate JKA 
prostřednictvím Jihočeského svazu japonského karate. 

 
17. DISKUZE 
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Předseda svazu poděkoval krajským svazům za jejich činnost a spolupráci.  

Na základě podnětu Karla Strnada proběhla diskuze týkající se nového zkušebního řádu. VH se dohodla, 
že přesnější výklad a metodický popis zkušebního řádu proběhne na lednovém školení. 

Následně se probírala situace v Plzeňském kraji o jeho možném rozšíření. 

Další tématem byla otázka přípravných tréninků pro uchazeče na STV dan a jejich publikace v rámci 
kalendáře JKA.  

Komunikace ve svazu. Jakub Doležal navrhl, aby vznikly oficiální emailové adresy daných komisí ke 
zlepšení komunikace ve svazu. Richard Růžička konstatoval, že pro jka zůstane 1 emailová adresa, ze 
které se budou maily přeposílat na příslušné komise.  

Mediální prezentace webových stránek  -  Jakub Doležal konstatoval nepřehlednost svazových stránek 
z hlediska nových příchozích členů a rodičů dětí stávající členské základny. Dále upozornil na 
neaktuálnost zveřejňování zápisů ze schůzek prezidia a na možnost zřízení komunikačního kanálu 
pouze pro členy CV.  

 

18. SCHVÁLENÍ USNESENÍ 

Návrh usnesení přečetla na základě zápisu z volební VH ověřovatelka zápisu Jana Konečná. 

Hlasování o návrhu usnesení z valné hromady: 

PRO: 17  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

U16: VH schvaluje návrh usnesení z řádné VH. 

 

19. ZÁVĚR 

Pan Richard Růžička poděkoval všem delegátům za konstruktivní přístup a ukončil jednání volební valné 
hromady v 18:30 hod. 

 

 

 

Zapsala:  Jana Konečná    podpis: ___________________ 

 

Ověřovatel zápisu: Karel Strnad      podpis: ___________________ 

 

 


